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Uoči otvaranja novog pogona tvrtke Podravka vrijednog 13 milijuna eura u Varaždinu, 

predsjednik Vlade RH Andrej Plenković u Županijskoj palači održao je sastanak sa 

županom Varaždinske županije Anđelkom Stričakom. 

Uz njih, sastanku su prisustvovali i ministar pravosuđa i uprave Damir Habijan, ministar 

poljoprivrede, šumarstva i ribarstva Josip Dabro, ministar gospodarstva Ante Šušnjar, te 

saborski zastupnici Goran Kaniški, Miroslav Marković, ujedno i zamjenik varaždinskog 

gradonačelnika, predsjednik Skupštine Varaždinske županije dr. sc. Josip Križanić, 

gradonačelnik Grada Varaždina dr. sc. Neven Bosilj, načelnik Općine Cestica Mirko 

Korotaj i pročelnik za poljoprivredu i zaštitu okoliša Varaždinske županije dr. sc. Dragutin 

Vincek.

Župan Stričak premijera je upoznao s investicijama, zahvalivši mu, kao i svim članovima 

Vlade na podršci u realizaciji projekata koji su u planu, provode se, ili su realizirani.



- Svaki dolazak premijera Plenkovića nas veseli jer nikada u Varaždinsku županiju ne 

dolazi praznih ruku. Svaki posjet obilježen je ili potpisivanjem ugovora ili postavljanjem 

kamena temeljca ili otvaranjem neke od investicija. Za Varaždinsku županiju volimo reći da

je najstarija hrvatska županija, prvi spomen je iz 1181. godine. Od tada do danas, nije se 

dogodio takav investicijski ciklus kao sada. Trenutno se na području Varaždinske županije 

odvija investicijski ciklus od kojih 400 milijuna eura. Od tog se iznosa, 200 milijuna odnosi 

na javnu infrastrukturu, a 200 milijuna eura na investicije privatnog sektora. Jedna od tih 

investicija je i ova Podravkina vrijedna 13 milijuna eura – rekao je župan Stričak.

Predsjednik Vlade RH Andrej Plenković pohvalio je vodstvo županije na dosad dobro 

odrađenom poslu, a čestitkama su se pridružili i ministri.

- Toliko smo često u Varaždinskoj županiji da imam osjećaj kao da održavamo zajedničke 

kolegije, što je za nas dobro jer na taj način imamo direktan uvid na početku trećeg 

mandata naše Vlade o prioritetima Varaždinske županije. U njenom radu vidimo ono što je 

prioritet aktualne Vlade, a to je stabilno gospodarstvo, kvalitetno obrazovanje, jednako 

dostupno i kvalitetno zdravstvo za sve građane, promet, održiv razvoj i zaštita okoliša. 

Raduje činjenica kako na području Varaždinske županije trenutno imamo oko 200 milijuna 

eura javnog investicijskog ciklusa. Pokušat ćemo s naše strane pomoći razvoju sjevera u 

svim projektima koji nam se čine bitnim i važnim. Dobro je da smo kao Vlada u potpunosti 

u tijeku s onime što je važno za ovaj kraj Hrvatske, a koliko smo često u Varaždinskoj 

županiji i drugim županijama na sjeveru mislim da se to vidi i zna – zaključio je Plenković.










